
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 15. august 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BE
Ministeren bedes redegøre for baggrunden for samt sin holdning til, at Miljø-
styrelsen først den 10. august 2017 politianmeldte Mærsk for udledning af
ulovlige kemikalier i stedet for at politianmelde i umiddelbar forlængelse af, at
man fik kendskab til den ulovlige udledning. Endvidere bedes ministeren rede-
gøre for, hvorfor man ikke straks, da man fik kendskab til den ulovlig udled-
ning, pålagde Mærsk at ophøre med at udlede de ulovlige kemikalier samt mi-
nisterens holdning til denne afventende tilgang.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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